
Onderwerp: Aanleg glasvezel internet Heerenveenseweg en De Overweg Wolvega

Aan:      Burgemeester en Wethouders van gemeente Weststellingwerf,
                Leden van de Raad van de gemeente Weststellingwerf.

Van:      Bewoners groep Heerenveenseweg

Wolvega; 8 maart 2020

Betreft: Aanleg glasvezel internet Heerenveenseweg  en De Overweg  Wolvega,

Geachte Burgemeester, Wethouders en leden van de Raad,

Merendeel van de bewoners in de bebouwde kom van Wolvega hebben afgelopen jaar een schrijven van de 
KPN mogen ontvangen met de aankondiging van glasvezel internet in hun wijk.
Momenteel wordt in Wolvega dan ook in een groot aantal straten gewerkt aan de aanleg van de glasvezel.
Wij, de bewoners aan de Heerenveenseweg en De Overweg, gaan er vanuit dat ook in onze wijk glasvezel 
internet wordt aangelegd door KPN. Immers, ook wij wonen binnen de bebouwde kom van Wolvega.
Echter tot op heden hebben wij nog geen bericht over aanleg van glasvezel in onze wijk ontvangen. Bij 
navraag bij de KPN over de status van glasvezel aanleg in onze wijk wordt aangegeven dat dit niet in de 
planning zit. Door deze mededeling hebben wij sterk het vermoeden dat glasvezel aanleg in onze wijk niet 
zal plaatsvinden.

Graag willen wij weten welke afspraken er zijn gemaakt met de KPN op het gebied van glasvezel internet in 
onze wijk (Heerenveenseweg en De Overweg Wolvega).
Daarnaast horen we graag hoe gemeente Weststellingwerf kan helpen om ook in onze wijk glasvezel 
internet beschikbaar te krijgen.

Namens bewoners groep Heerenveenseweg,


